
ÒVilob� ha de tenir veu en l'aeropor tÓ

La majoria dels ingressos municipals provenen dels impostos de l'autopista i de l'aeropor t

Tot i no tenir ind�stria ni turisme, a Vilob� hi ha tots els serveis b�sics, que l'alcaldessa

assegura que no es tocaran

Olga Guillem al balc坦 de l'Ajuntament de Vilob鱈.

Foto: J. SABATER.

La va sorprendre que torn�s a obtenir la majoria absoluta per

CiU?Em va sorprendre encara m�s la poca difer�ncia que hi va

haver entre els independents, af ins a ERC. Pens�vem que la

difer�ncia augmentaria, per� la cosa ha quedat igual que la primera

vegada que va guanyar CiU, amb sis regidors a cinc. Reconec que

ens hauria agradat mantenir els set que ten�em en el darrer

mandat.Aquest resultat ref lecteix cer ta divisi� al poble entre dues

formacions pol�tiques?No ho voldria de cap de les maneres ni

tampoc crec que sigui aix�. Les difer�ncies pol�tiques en un poble

com Vilob� no han estat mai causa de divisions entre la poblaci�. I

intentarem que aix� continu� sent aix�.La majoria d'ingressos de

l'Ajuntament provenen de l'autopista i de l'aeropor t?S�. Una par t

molt impor tant dels ingressos provenen d'aquestes dues grans

infraestructures. I aix� passa des del mandat del 2007 al 2011 quan

es va obligar Acesa a pagar. Quant a l'aeropor t, AENA tenia

declarat molt poc espai, per� aix� ja s'est� arreglant, per� encara

hem d'anar m�s lluny. Hem d'intentar que Vilob� tingui la seva cadira

en la gesti� de l'aeropor t.Vilob�, en l'aspecte econ�mic, de quins

altres recursos disposa?De fet, no tenim grans �rees industrials.

Tenim un sol pol�gon i encara petit. Aix� vol dir que tenim molt

poques ind�stries i tampoc tenim turisme. Tot i aix�, pel que fa a

serveis, tenim gaireb� de tot, i cal potenciar les infraestructures per

poder continuar mantenint-los. La majoria de gent habitualment

treballa a Girona o fora de la poblaci�. Tot i aix�, hem de lluitar

perqu� Vilob� no es conver teixi en una poblaci� dormitori. �s per

aix� que s'organitzen moltes activitats perqu� la gent, malgrat treballar a fora, senti plenament que per tany a

Vilob�.Qu� considera que li ha quedat pendent de realitzar del mandat anterior?Aprovar la cessi� dels terrenys

per construir les noves escoles; aquest tema per nosaltres �s prioritari. De fet, ja est�, i nom�s resta fer la

cessi� al Depar tament d'Educaci�. Estic conven�uda que en pocs anys aix� estar� solucionat.I a causa de la

manca d'inversions pels temps que corren, qu� haur� de deixar de fer?De projectes impor tants, he de dir que no

n'hem hagut de deixar cap al calaix. Intentem adaptar-nos als temps com fa la resta del pa�s. Aix� es pot notar

amb coses com ara el programa de la festa major o les activitats l�diques, que hauran de ser una mica m�s

restrictives. Pel que fa als serveis b�sics, no tocarem res mentre puguem.S'han plantejat reestructurar el

personal a causa de la crisi?Doncs s�. Intentarem, per�, optar per la mobilitat dels recursos humans de qu�

disposem ara, en lloc de llogar gent nova. Farem una reestructuraci� dins el personal municipal sense que

haguem de fer fora ning�.I amb els regidors de l'oposici�, hi ha bona entesa?No ens barallem. Per les dues par ts

s'ha d'aconseguir que hi hagi entesa. Ara, la majoria s�n nous i se'ls ha d'explicar una mica el funcionament. De

moment, es nota una miqueta que encara els falta rodatge dins l'Ajuntament.
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